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La crescuda del Segre a l'àrea del pont de la 
Palanca, a la Cerdanya, afecta alguns prats i 
el sender de la vora del riu 

 

Pla general del camí que voreja el riu Segre a la zona del pont de la Palanca, al terme municipal de Ger (Cerdanya), ple 
d'aigua després del desbordament del riu, el 15 d'octubre de 2018 (Horitzontal). 

ACN Das \/ Ger.-Les pluges d'aquest diumenge i de la matinada de dilluns han 
desbordat el riu Segre al seu pas pels termes municipals cerdans de Ger i Das, 
concretament a la zona del pont de la Palanca. L'aigua ha arribat a inundar una 
part d'alguns prats propers a la llera, així com un tram de la ruta de senderisme 
que discorre per aquest entorn. Davant d'aquesta situació, l'alcalde de Das, 
Enric Laguarda, ha insistit en la necessitat que la Confederació Hidrogràfica de 
l'Ebre (CHE) dugui a terme una actuació de neteja de les branques i la grava 
que hi ha dins el llit del riu, com li va demanar formalment ara fa un any i mig, o 
que almenys autoritzi al consistori a poder fer-ho. 

Laguarda considera que la brutícia que hi ha a la llera del Segre en aquest 
punt, sobretot de branques i grava, n'ha causat el desbordament. En aquest 
sentit, creu que les precipitacions que han caigut en les darreres hores, que ha 
quantificat entre els 80 i els 90 litres per metre quadrat, no haurien de fer pujar 
tant el volum d'aigua, el qual ha arribat a inundar alguns prats i també un tram 
del camí que voreja el llit del riu.Davant d'aquests fets, l'alcalde de Das té 
previst tornar a instar a la CHE a què netegi la llera del riu o que, almenys, 
autoritzi al consistori per poder executar aquests treballs. De fet, Laguarda ha 



assegurat que ho va demanar ara fa un any i mig, a través d'una carta en la 
qual també va posar en còpia a l'ACA, i que de moment encara no ha obtingut 
resposta. A més, l'alcalde ha explicat que la passada primavera va haver de ser 
l'ajuntament el que actués en un altre tram del riu, situat aigües avall del punt 
on aquest dilluns s'ha produït el desbordament.Laguarda ha afirmat que des 
que es va canalitzar el riu en aquesta zona, després de la riuada de l'any 1982, 
pràcticament no s'hi ha tornat a actuar en termes de manteniment. A més, ha 
explicat que un dels problemes derivats dels desbordaments en aquest punt és 
que l'aigua que surt de la llera i va a parar als prats, es queda estancada allà i 
no pot tornar al curs del riu 

 


